
PROTOKÓŁ  Nr 1/18

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Boguszowie-Gorcach 
pod przewodnictwem Ryszarda Synosia Przewodniczącego Komisji,

odbytego dnia 18 grudnia 2018 roku.
 

W posiedzeniu udział wzięli radni zgodnie z listą obecności       - załącznik nr 1
                                                                                                                                        
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:15.
Posiedzenie zakończyło się o godz. 12:55.

Porządek posiedzenia:
1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w zakresie działania Komisji.
3. Sprawy bieżące.
4. Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2019 r.

Ad. 1
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.

Na  stanowisko  Wiceprzewodniczącego  Komisji  zgłoszono  kandydaturę  radnego
D.Geminga.
Radny wyraził zgodę na kandydowanie.
Stanowisko Komisji: Komisja w głosowaniu jawnym, głosami 5 za przyjęła kandydaturę
D.Geminga na Wiceprzewodniczącego Komisji.

Ad. 2
A)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy  finansowej  omówiła
E.Wojtas-Wolska – Skarbnik Miasta.
Przedstawiła  także  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  oraz  opinię  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej.

Radni nie wnieśli uwag.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Stanowisko  Komisji: Komisja  w  głosowaniu  jawnym,  głosami  5  za  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.
 
B) Projekt Uchwały Budżetowej omówiła Skarbnik Miasta.
Przedstawiła  również  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  oraz  opinię  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej.

Radny Geming zapytał jakie inwestycje będą prowadzone na cmentarzach komunalnych?
Skarbnik  Miasta  wyjaśniła,  że  poza  kaplicą  przy  ul.Chopina  nie  są  planowane  inne
inwestycje.
Radny Lubiński  wystosował  następujące  zapytania:  czym jest  spowodowana  rezygnacja
z remontu wiaduktu przy ul.Krakowskiej, dlaczego są środki przeniesione z modernizacji



toalet w Zespole Szkolno-Przedszkolnym na zadanie modernizacji obiektów szkolnych oraz
Dlaczego zrezygnowano z boiska przy ul.Reymonta? Zaznaczył ponadto, że przydałaby się
szatnia w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, ponieważ obecna jest bardzo mała.
W sprawie wiaduktu przy ul.Krakowskiej Skarbnik Miasta poinformowała, że stan prawny
drogi nie jest do końca sprecyzowany. To jest droga w ciągu dróg powiatowych.
Przewodniczący  Rady  dodał,  że  przeniesienie  środków  na  modernizacje  obiektów  jest
rozszerzeniem zadania na inne szkoły, celem pozyskania środków zewnętrznych. Ponadto
wyjaśnił, że zrezygnowano z boiska przy ul.Reymonta, z uwagi na fakt, iż należy zakończyć
w  pierwszej  kolejności  boisko  na  Starym  Lesieńcu,  a  na  wszystkie  działania  nie  ma
środków.
Komisja  poruszyła  temat  spraw  sądowych  wytoczonych  przez  Gminę  oraz  środków
zabezpieczonych w budżecie na wypłatę ewentualnych odszkodowań.
Radny Geming poprosił o sprawdzenie oświetlenia w Kuźnicach, ponieważ codziennie jakiś
inny odcinek nie świeci. Firma naprawiająca oświetlenie dokonała zniszczenia wejścia na
plac zabaw przy ul.Bema.
Przewodniczący Komisji dodał, że oświetlenie nie działa na ul.Reymonta od skrzyżowania
do wiaduktu.
Radny Lubiński zaznaczył, że monitoring w Straży Miejskiej jest bardzo złej jakości.
Przewodniczący Rady zaznaczył,  że na najbliższej  sesji  Burmistrz Miasta będzie na ten
temat mówił.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Stanowisko  Komisji: Komisja  w  głosowaniu  jawnym,  głosami  5  za  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 3
W  sprawach  bieżących  radny  Geming  poprosił  o  naprawę  siatki  ogrodzeniowej  na
cmentarzu przy ul.Bema (przy wejściu).

Ad. 4
Komisja w głosowaniu jawnym, głosami 5 za przyjęła następujący plan pracy na I półrocze
2019 r.:

l.p.
Termin

posiedzenia Tematyka posiedzenia

1 24.01.2019
godz. 11.30

1. Omówienie  tematu  wydawania  zezwoleń  na  usuwanie  drzew
i  krzewów  –  bieżące  przepisy  dotyczące  wycinki  drzew
i krzewów.

2. Sprawy bieżące.
2 21.02.2019

godz. 11.30
1. Weryfikacja  i  ocena  przydziału  mieszkań  komunalnych  pod

kątem  kolejności  oczekujących,  w  tym  stan  zasobu  mieszkań
komunalnych w gminie.

2. Sprawy bieżące
3 21.03.2019

godz. 11.30
1. Sytuacja gminy w gospodarce ściekowej – stan na koniec 2018 r.

- plany na 2019 r.
- podłączenia do sieci kanalizacyjnej – wspólnoty mieszkaniowe, domy
jednorodzinne.

2. Sprawy bieżące. 



4 25.04.2019
godz. 11.30

1. Dofinansowanie  pracodawcom  kosztów  przygotowania
zawodowego młodocianych pracowników.

2. Sprawy bieżące
5 23.05.2019

godz. 11.30
Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 r.  wraz z
opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  tym  sprawozdaniu  oraz
informacji o stanie mienia komunalnego miasta Boguszowa-Gorc. 
Sporządzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla
Burmistrza Miasta za 2018 r.
Sprawy bieżące

6 19.06.2019
godz. 11.30

1. Analiza dochodów z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami
oraz wydatki na realizację zadań z zakresu gospodarki odpadami
za 2018 r.

2. Sprawy bieżące.
3. Opracowanie  i  przyjęcie  planu  pracy  komisji  na  II  półrocze

2019 r .
według potrzeb Opiniowanie skarg wpływających do rady oraz przeprowadzanie innych

kontroli zleconych przez radę.
  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:                                                      Przewodniczący Komisji:

Agnieszka Oldecka-Świetlik                                                     Ryszard Synoś
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